

## Referat af BM 23/1-2024.



Dato: 23/01-2024.

**Tidspunkt:** 17.00

**Deltagere:**

John Sejer

Morten Schou

Morten Aamann

Henrik B. Nielsen

Ole Rasmussen

Mads Berg

**Afbud:**

Peter Jørgensen

Karin Dahl

**Dagsorden:**

240101: Kl. 17.00 Referat fra sidste møde ligger på hjemmesiden.

240102: Kl. 17.01 Status fra administrationen/pro & shop

**Medlemstal:**

Det ser fint ud. Der er mistet ca. 5 % det er langt under landsgennemsnittet. Greenfee medlemskabet er taget godt imod, samt er der en større appetit på 75+ 9-huls medlemskabet.

**Sponsorer:**

Gentegningerne er godt i gang og det ser fornuftigt ud med nyttegninger.

### **Ny hjemmeside:**

Helt ny front del for gæster og almen information.

Medlem siden skal ryddes godt op, og alt extra info skal lægges op af, og holdes vedlige af de forskellige udvalg/KIK's. Udvalg vil som udgangspunkt blive præsenteret ved formanden af udvalget, og dennes ønsker af information vedrørende dettes udvalg. Ønskes yderligere info tilgængelig vil det blive tilføjet efter behov.

### **Strøm og vand forbrugsstigning.**

Strømkabel ud til greenkeepergården har et muligt brud, og det kan være derfor der "tabes" strøm.

Ydermere er flere armaturer i klubhuset blevet eftersat og indstillet til lavere sensitive og lyser nu 3 minutter i stedet for 10 minutter (efter seneste bevægelse).

Buggies bliver opladt 1 dag i ugen, i stedet for at sidde fast til opladning.

Der bliver kigget på muligheder for bedre at kunne styre el i bagskabene. Der er 150 skabe med mulighed el udtag, og kun 29 gør brug af muligheden. Skal vi bede brugere af el om at flytte sammen i en fløj, og derved kunne slukke for de 2 andre, hvor vi samtidig flytter de oprindelige lejere, eller skal vi finde en løsning hvor vi kan tænde/slukke for de enkelte skabe. Muligt helt slukke for strømmen i skabene.

Vi bruger for megen vand. Muligt brud. Et toilet har stået og løbet, og der er nu kaldt reparatør så der kan åbnes for det igen.

### **Simulator/shop:**

Der er god søgning og brug af simulatoren.

- Solceller v. Ole og Henrik. Teams møde med Mikkel Konsulent.

En god og oplysende snak med Mikkel, som gav grobund for de næste skridt mht. Solceller

Ole og Henrik følger op med indhentelse af tilbud, og holder kontakten med konsulenten.

(KM er ude af døren kl. 18.00)

### **240103: Formanden har ordet:**

Opgradering af Parkeringsplads og skraldeplads.

Forslag til ændring af P-plads blev fremlagt, samt forslag til "indhegning" af terrassen på p-plads siden, så den bliver mere hyggelig.

Skraldepladsen ved buggyerne bliver indhegnet denne sæson.

**Jubilæumsdag endelig beslutning:**

Evt. turnering med egenbetaling på 100,- pr person, og klubben topper op med 150,- yderligere pr. deltager

**Mød din bestyrelse oplæg:**

Der laves en lille kort dagsorden til hvert af de 4' re mød din bestyrelsesmøder som inspiration

**Knæk Cancer:**

Henning Magnussen og Per Tofte er blevet Knæk cancer ambassadører i Holbæk kommune, og ønsker en dag til et arrangement

HGK støtter op om dagen evt. 16 el 17/8 kl 14-16. ellers en dag i oktober allerhelst med tilmelding.

**KIK booking muligheder i off season:**

1 november-1 april ingen specielle rettigheder. Ønsker en KIK eller vinterspils gruppe en dag for afslutning eller lignende, kan KM (ole Rasmussen) stadig kontaktes og sørge for at få blokeret disse tider. Dette er gældende fra 1 november 2024.

**240104: Status for klubbens økonomi (drift & investeringer) Ved John:**

- Hvilken indvirkning har d. manglende kontingentforhøjelse på bundlinjen med de medlemstal vi har nu.

I runde tal ser det fornuftigt ud og vi følger budgettet. Bliver interessant i næste måned.

**240105: Udvalg rundes. Bordet rundt med indlæg om Aktuelle udvalg:**

Turneringsudvalget:

- Sgo turnering fremlægges.

Ny samlet turnering med alle SGO klubber blev fremlagt. Mere udmeldes snarest af Turneringsudvalget.

- Bestyrelsesmedlemmer tages ud af trækningerne ved udvalgsturneringen
- Klubturneringer Mad bliver som tilvalg med 4-5 dages afbestillingsmulighed.
- Klubmesterskabernes finaledag forsøges at få øl og pølse på terrassen ud mod banen, så de medlemmer som ønsker at være ved fejringen har noget at tygge på.

**Dommerudvalget:**

En ny dommer uddannes i år.

**Husudvalg:**

Husudvalget ønsker at inddrages mere i div beslutninger.

Bedre kontakt og flere arbejdsopgave.

Der skal udarbejdes en 5 års plan

**Regions Golf:**

RegionsGolf er flyttet fra sportsudvalget til sit eget udvalg

Forretningsorden på vej.

**Sportsudvalget:**

Sportsudvalget hedder nu eliteudvalg.

**Juniorudvalg:**

- Vi håber på et udvalg.
- Junior turnering opstart torsdage og køres af ynglinge trænere.

**240108: Update på banen:**

- Herunder søer og teestederne
- Pumper

Der er vådt og der pumpes.

Automatpumpernes relæer bliver flyttet højere, så de forhåbentlig undgår at blive oversvømmet i fremtiden og derved kortslutter.

**Blandede meddelelser:**

Infoskærme i shop og indgangsparti

Infoskærme omhandlende tilbud, Divisionskampe, periode afslutninger, træninger, Albatros nyt osv.

Morten Aa undersøger muligheder.

### **Ai kursus for KM og Mads Berg:**

- Forslag til kommende Bestyrelsesmøder:  
26/3, 16/4, 14/5, 20/6, 13/8, 17/9, 15/10?
- Fastlæggelse af budget 2024-25  
fredag d. 13/9-24 kl. 17.00 evt. med en runde golf først for dem der har tid/lyst.
- Mød din bestyrelse alle start kl. 17.00-18.00  
6/5, 4/6, 7/8, 5/9.
- Udvalgsmøde opstart  
Lørdag d. 13/4 kl. 10.00-12.00  
Invitation til alle udvalg og KIK's for en briefing. Hvad der kan forventes af alle parter denne sæson.  
(genoptaget nu da Corona er en influenza)
- Formand og KM svarer på spørgsmål, tiltænkt som drop in og en hjælp til udvalgsformænd og andre, der i det daglige har problemer med at nå os. Alle dage torsdage fra kl. 16-17.  
4. april, 16/5, 27/6, 1/8, 12/9.

Information hvad, til hvem, hvornår, hvordan og af hvem.

Næste møde: 20/2-2024 kl. 17.00 (Søren Andersen Greenkeeper er med til dette møde)

Mødet slut 20.30.

/Mads Berg